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Abstract (en)
[origin: WO8204149A1] A security card is made by digitising and storing, e.g. in a T.V. framestore, a graphic image characteristic of the card-holder,
e.g, a photograph. Alphanumeric data relating to the holder and the nature of the card is also stored. The graphic image is facsimile-printed on
the card, with ink or toner, and the alphanumeric data is printed ordinarily, e.g. with a daisy-wheel printer. The card is preferably preprinted with a
security design. The fully-printed card is encapsulated between thermoplastic layers of transparent film, which bond firmly to the ink/toner of the
printed graphic image.

Abstract (fr)
Une carie de securite est fabriquee en convertissant numeriquement et en stockant, dans une memoire d'images de television, une image graphique
caracteristique du titulaire de la carte, p.ex. une photographie. Des donnees alphanumeriques concernant le titulaire et la nature de la carte sont
egalement stockees. Une image graphique est imprimee par fac-simile sur la carte, avec de l'encre ou un 'toner', et les donnees alphanumeriques
sont imprimees normalement, p.ex. avec une imprimante a marguerite. La carte est pre imprimee de preference avec un dessin de securite. La carte
entierement imprimee est prise en sandwich entre des couches thermoplastiques transparentes qui se lient fermement sur l'encre/toner de l'image
graphique imprimee.
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